

## Resolutions of EKH Ordinary General Assembly meetings, which was held on Thursday, March 31,2022, at 4:00 pm.

KH Ordinary General Assembly, was held on	تمعت الجمعية العامة العادية للشركة القابضة المصرية
hursday, March 31,2022, at 4:00 pm.	ويتية يوم الخميس الموافق 31 مارس 2022، في تمام العقة الرابعة مساءاً.
Resolutions as follows:	ارات الجمعية كالتالى:
<ol> <li>Ratification of the Board of Directors' report and the corporate governance report with its associated Auditors report for the financial year ended 31/12/2021.</li> </ol>	التصديق على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وتقرير الحوكمة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.
2. Ratification of the Auditor's report on the standalone and consolidated financial statements for the year ended 31/12/2021.	اعتماد تقرير السيد / مراقب الحسابات على القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.
3. Ratification of the standalone and consolidated financial statements for the year ended 31/12/2021.	اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.
4. Ratification of the Board of Directors' proposed cash dividends to shareholders for the financial year ended 31/12/2021, Amounted \$7 Cents per share with a total value of 78.88 million US Dollars.	الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية للسادة المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31 بنسبة 28% من القيمة الاسمية للسهم بواقع 7 سنت أمريكي لكل سهم، بقيمة 78.88 مليون دو لار أمريكي.
5. Approved the discharge of the members of the Board of Directors from all liabilities for the year ended 31/12/2021.	الموافقة على إبراء ذمة السادة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.
6. Approved the attendance and transportation allowance for the board of directors for the year ended 31/12/2022.	الموافقة على بدل الحضور والانتقال للسادة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.
7. Approved the reappointment of the external auditor KPMG – Hazem Hassan for the financial year ending 31/12/2022 and approved his proposed fees.	الموافقة على تعيين مراقب الحسابات مكتب KPMG – حازم حسن عن السنة المالية عن السنة المالية المنتهية في 12/31/ 2022 وتحديد أتعابه.
8. Authorized the Board of Directors or whomever it authorizes to donate during the year 2022 within amount of US\$ 1.5 million.	الترخيص لمجلس الإدارة أو من يفوضه بالتبرع خلال عام 2022، في حدود مبلغ 1.5 مليون دولار أمريكي .